
Informacja z posiedzenia Rady Nadzorczej w dniu 18.11.2024 r.  

1. Odbyło się spotkanie organizacyjne z lustratorem Pawłem Lang, który obejmie swoją 
kontrolą 4 ostatnie lata, w tym rok 2024.  

2. Omówiono stan prac Zarządu nad statusem członkowskim osób zamieszkałych  
w 4 nieruchomościach, gdzie wyodrębniona została własność wszystkich lokali. 
Zarząd planuje spotkania w tej sprawie z mieszkańcami tych nieruchomości. 

3. Zarząd przedstawił stanowisko w sprawie możliwości skorzystania z funduszy 
FEnIKS. Na podstawie dokonanych analiz i konsultacji oceniono, że zgłoszone 
inicjatywy nie są opłacalne.  

4. Zarząd poinformował, że Plan remontów oraz Plan gospodarczy na 2025 r. nie są 
jeszcze gotowe. Zostaną przedstawione na kolejnym posiedzeniu Rady Nadzorczej.  

5. Zarząd przedstawił aktualny status spraw sądowych i innych postępowań, w których 
Spółdzielnia jest stroną.  

6. Przedstawiono informację o kontrolach prowadzonych przez komisje stałe Rady 
Nadzorczej.  

7. W sprawach wniesionych zostały omówione: pisma skierowane do Rady Nadzorczej 
oraz sprawy dotyczące systemu informatycznego, ochrony danych osobowych, 
ochrony ppoż. w szczególności współpracy z firmą ERGO-POŻ.  

8. Podpisano protokoły nr 9 i 10 z posiedzeń Rady Nadzorczej. Pani Mariola Frontczak 
po zakończeniu posiedzenia Rady wyszła z siedziby Spółdzielni zabierając ze sobą 
oryginał podpisanego (przez 2 osoby) protokołu nr 9.  
 

Szczegółowy przebieg posiedzenia Rady Nadzorczej zostanie przedstawiony w protokole nr 
11. 


